
Zápis z jednání KMČ č. 19 Pavlovičky  

ze dne 13. 4. 2015 konané v kanceláři firkmy Staving, s. r. o., Pavlovická 20/43 v 17.30 hod. 

 

Přítomni: Zita Chalupová, Ing. Aleš Opletal, Jarmila Přerovská, Zdeněk Smyčka. 

 

Program jednání: 

 

1. Kontrola zápisu z minulé schůze konané dne 9. 3. 2015  

2. Opravy chodníků v roce 2015 – vytipované lokality 

3. Luční ulice 

4. Sběrové soboty  

5. Různé 

 

Ad 2: Dne 18. 3. členové KMČ vytipovali chodníky, které by si zasloužily opravu. Dne 3. 4. 

p. Čech z Technických služeb chodníky vyměřil, zaslal KMČ ceny prací. Členové KMČ dle 

ceníku vybrali nejakutnější případy: část ulice Pavlovické, nároží ulic Veverkova a Na 

Zákopě, Na Zákopě. Dle sdělení TS by se opravy měly uskutečnit v červnu a na podzim 2015. 

 

Ad 3: Jednání KMČ navštívila zástupkyně obyvatel ulice Luční pí Jahodová. Připomněla, že 

oprava nevyhovujícího stavu kanalizace v ulici byla už před několika lety schváoena jako 

prioritní investiční akce. Dosud však opravy nebyly provedeny. Obyvatelé si stěžují na 

zápach, který proniká i do domů, na zhoršující se zdravotní stav. Zástupce KMČ projedná věc 

s příslušným odborem MmOl. Pí Jahodová dále předložila stížnost občanů na strom stojící u 

vjezdu do Luční ulice. Zakrývá značku, nákladní automobily srážení nízko sahající větve, 

v létě padá na chodník ovoce. Strom je vzácný, nelze ho pokácet, stojí na soukromém 

pozemku. Zástupce KMČ projedná ořezání větví s majitelem pozemku. 

 

Ad 4: Sběrové soboty dříve bývaly v Pavlovičkách 2x ročně. Nyní jen jednou ročně 

v listopadu ve Veverkově ulici. Chybí kontejner v porvní části roku v ulici Sladovní. Občané 

tento termín postrádají. Zástupce KMČ vznese dotaz na Technické služby. 

 

Ad 5: KMČ kontaktovali zástupci Městské policie a Policie ČR ohledně případných 

požadavků, upozornění či dohledu. 

  

Zita Chalupová 

předsedkyně KMČ Pavlovičky 

 

Schůze ukončena v 19 hod. 

Zapsala Zita Chalupová 


